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i Orkesta Hembygdsföreningi Orkesta Hembygdsföreningi Orkesta Hembygdsföreningi Orkesta Hembygdsförening

Närvarande: Michel Vulic, Peter Rimbe, Gunilla Forsberg, Lotta Forsberg, Irene Öman, Eva Jansson, 

Johan Hellgren, Åsa Westberg.

Förhindrad: Lise Nelze´n.

1.  Mötet öppnades och ordförande hälsade välkommen till första mötet med den ”nya” 

styrelsen.

2. Föregående mötesprotokoll lagt till handlingarna utan kommentar.

3. Ekonomi. Ytterligare 26 medl.avgifter betalda.

Statligt krisstöd för 2022 ansökt hos Bygdegårdarnas Riksförbund.

En revisionskonsult ska anlitas för föreningens räkning. Gunilla har pratat med vår tidigare 

revisor Susanne Larsson, som är villig att ta uppdraget. Eftersom hon redan har god 

kännedom om föreningens ekonomiska förutsättningar beslutar styrelsen att anlita henne.

Revisorer för 2022 saknas då inga kandidater fanns tillgängliga vid årsmötet. Förslag att fråga 

Elisabet Wass och Ylva Byström. En efterlysning till allmänheten läggs ut på FB, svar till 

styrelsen eller redaktionen (P v S).

4. Kommande bokningar genomgångna. 

Månadsvärdar: Maj – Åsa, juni – Peter, juli – Lotta, augusti – Gunilla, september – Irene.

5. Genomförda aktiviteter.

 Plantbyte – lite färre deltagare, både de som kom med och de utan växter. Eftersom upplägg

och förutsättningar var de samma som tidigare år ser vi det som en tillfällighet och 

återkommer nästa år.

6. Kommande aktiviteter.

Midsommar – förberedelserna pågår för fullt. Musiker o lekledare klart, Kerstin L behöver lite

fler vinster till lotteriet, skrindor utgår från 3 platser. Korvstånd, fiskdamm, tombola och 

pilkastning bemannade. Inköp från Ica Lindholmen till servering o fiskdamm.

Affisch o flygblad med info om begränsade parkeringsmöjligheter och egen picknickkorg.

Stången kläs och reses tor. kväll, vi träffas 17.00.

Samling 9.00 midsommarafton för iordningställande.

Måndag före midsommar görs en genomgång på gården, de som kan deltar och förbereder 

det som är möjligt.



7. Reparationer/underhåll. Ny källardörr monterad. Hasse L installerar larm.

8. Övrigt.

Bygget av ett nytt bostadsområde vid IP kommer att innebära att den parkering gårdens 

gäster kunnat nyttja försvinner. En möjlig lösning vore att använda en del av marken norr om

gården för en ny parkering. Styrelsen kontaktar kommunen och lägger fram förslaget.

Donationer. Föreningen har fått två erbjudanden om att ta emot en gåva, en målning av en 

tidigare Orkestabo och två monterade hornkronor av dovhjort. Styrelsen känner sig hedrad 

över generositeten men väljer att tacka nej då vi medvetet valt att hålla inredningen i stora 

salen relativt neutral och inte har något annat utrymme för objekten. 

Gustav Vasajubileum. Styrelsen har uppmärksammats på att det nästa år är 500 år sedan G V 

valdes till kung. Styrelsen avvaktar tills vidare.

9. Nästa möte – ordförande kallar.

10. Mötet avslutades.

…………………………………………………………… ……………………………………………………………

Åsa Westberg Michel Vulic

sekreterare justeras


